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Uitgenodigd:    ………………….. (voorzitter) 
Vande Putte Hans (Intergemeentelijke milieudienst, secretaris) 
Martens Marc (Natuurpunt Moervaart Zuidlede) 
De Coninck Stefan (Natuurpunt Moervaart Zuidlede) 
Van Bambost Peter (Schepen van leefmilieu) 
De Smedt Martine (Onafhankelijk) 

  Claeys Marleen (CD&V) 
  Parthoens Raymond (Onafhankelijk) 
  Van Streydonck Mia (Natuurpunt Moervaart Zuidlede) 
 Rousseau Stefan (Jachtvereniging) 

     
 
Verontschuldigd:   Wynant Hans (Onafhankelijk)  
     Ceulemans Mariette (Femma) 
     Schelfaut Sven (onafhankelijk) 
     Martens Luc (VLD) 
     Poppe Luc (Boerenbond) 
 
Afwezig:    Piot John (Onafhankelijk) 
      Herman Georges (Polder van Moervaart en Zuidlede) 
     Bral Guy (Anders) 
     Claus Helena (Bedrijfsgilde) 
     Sweerman Ward (N-VA)  
 
 
Goedkeuring verslag 28 juni 2023 
Verslag 28 juni 2023 werd voorgelegd aan het college tijdens de zitting van 17 juli 2023. 
 
Er wordt opgemerkt dat er enkel vaststellingen zijn gebeurd door de eigen brandweer van Arcelor 
Mittal. De milieudienst bevestigd dat de Vlaamse dienst omgevingsinspectie wel degelijk controles 
heeft uitgevoerd n.a.v. het incident (mail hieromtrent verstuurd op 30/05/2023 naar alle leden van 
de milieuadviesraad). 
Schepen laat weten dat Arcelor Mittal onvoldoende heeft gecommuniceerd, er volgt binnenkort een 
overleg tussen de gemeente en Arcelor Mittal. 
 
Het ongenoegen werd uitgesproken dat het college te weinig rekening houdt met de argumenten 
milieuadviesraad omtrent de plannen over het woonuitbreidingsplan Molenhoek en het belang van 
open ruimte.  
De schepen laat weten dat de plannen voor het aansnijden van het woonuitbreidingsgebied 
momenteel stilliggen. Door het bestuur werd aan het begin van de legislatuur afgesproken dat het 
aansnijden van één woonuitbreidingsgebied bespreekbaar is (of het woonuitbreidingsgebied ook 
daadwerkelijk kan worden aangesneden zal dan afhankelijk zijn van de voorgelegde plannen, de 
besprekingen en de adviezen).  

Verslag MILIEUADVIESRAAD van 3 oktober 2023 
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Tevens wijst de schepen nog op het feit dat er voor een rechtsgeldig advies van de 
milieuadviesraad voldoende leden aanwezig moeten zijn op de vergadering. 
 
 
Antwoorden schepencollege 
Er is een aangepast antwoord van het college opgemaakt betreffende de kerncentrale van Borssele. 
Dit werd reeds per mail overgemaakt aan alle leden van de milieuadviesraad. 
 
 
Mededelingen 
 

 Gentse visie op landbouw in en rond Gent 
Gent heeft een visie op landbouw in en rond Gent opgemaakt. Ze wil met de Gentse 
buurgemeenten in gesprek gaan om de Gentse landbouwvisie, kansen en knelpunten te 
bespreken, raakvlakken te zoeken en te bekijken welke acties men samen kan ondernemen 
om een (verdere) transitie van de landbouw te realiseren. 
Meer informatie op: https://stad.gent/nl/groen-milieu/nieuws-evenementen/gent-kiest-
uitdrukkelijk-voor-duurzame-en-stadsgerichte-landbouw 
 

 Behaag je tuin 
In 2023 organiseert Regionaal Landschap Meetjesland & Leievallei voor de derde keer de 
samenaankoop van Behaag je Tuin. Inwoners van de deelnemende gemeenten kunnen van 
1 september tot 31 oktober plantgoed bestellen via www.behaagjetuin.be. Het plantgoed 
wordt verdeeld op 9 december. Communicatie hieromtrent zal gebeuren via WaWijzer, 
facebook, gemeentelijke website, affiches en flyers. 
Meer informatie op: https://www.rlml.be/aan-de-slag/behaag-je-tuin-meetjesland 
 

 Update ledenlijst oktober 2021 
De ledenlijst werd aangepast. 
 

 Bloembollen wijkplatforms zijn geleverd. 
 

 Stand van zaken statiegeld 
Wie meer info wenst over de stand van zaken invoering statiegeld verwijzen we naar 
volgende interessante uitzending: https://radio1.be/luister/select/de-wereld-
vandaag/systeem-van-statiegeld-in-nederland-nog-niet-op-punt-hoe-zit-het-in-belgie 
 

 Faire markt 
Als waardering voor het werk dat Sigrid De Munck heeft verricht voor het organiseren van 
de Faire markt op 30/9 zal een waardebon ten bedrage van 50 euro aangekocht worden bij 
Oxfam Wereldwinkel Wachtebeke. 
 

 Nieuwe MAR-leden 
Er wordt een oproep gelanceerd voor het aanwerven van nieuwe leden, dit naar aanleiding 
van een aantal ontslagen. 
 

 Vertegenwoordiger MAR in GECORO 
Door het ontslag van de voorzitter heeft Stefan Rousseau zich opgegeven als 
plaatsvervangend vertegenwoordiger van de MAR in de GECORO. 

 
 Paddenoverzetgroep 

De vraag wordt gesteld naar de mogelijkheid voor het plaatsen van een tractorsluis op het 
traject Langelede. Dit zou niet alleen de werking ten goede komen maar ook voldoen aan 
de wensen van de bewoners aldaar, namelijk dat er trager moet gereden worden. 
De milieuadviesraad vraagt aan het gemeentebestuur of een tractorsluis kan worden 
geplaatst langs de Langelede ter hoogte van het traject paddenoverzet. 
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Ter discussie 
 
 

Ter stemming  

 
 

Rondvraag 

 

 Boom in Langelede t.h.v. Walderdonk 
Er ligt nog steeds een boom in de Langelede t.h.v. Walderdonk. Er wordt gevraagd om dit 
over te maken aan het Polderbestuur. 
 

 Reflectorpaaltjes Walderdonk 
Er wordt opgemerkt dat de reflectorpaaltjes i.f.v. reeën langs de weg Walderdonk richting 
rondpunt Arcelor Mittal deels scheef staan, deels paaltjes waarvan de reflector ontbreekt en 
enkele aangereden zijn tijdens het maaien. De milieudienst zal dit melden aan de Provincie 
met de vraag dit na te kijken. 
 

 Gedumpt grasmaaisel 
Er wordt opgemerkt dat er grasmaaisel werd gedumpt langs de fietssnelweg omgeving BPA 
De Bergen. 
 

 Karmozijnbes 
Op verschillende plaatsen duikt er karmozijnbes op, vooral omgeving fietssnelweg naar 
Zelzate. Vraag om hierover te communiceren/sensibiliseren. 
 

 Japanse duizendknoop 
De groei van de Japanse duizendknoop is onder controle langs het fietspad. Vraag om dit 
onder controle te houden en niet te maaien om verspreiding te voorkomen. 
 

 Brandnetels tussen spoorwegbrug en Melkerijstraat 
Er wordt aan de technische dienst gevraagd om de brandnetels, tussen spoorwegbrug en 
Melkerijstraat, beperkt te maaien zodanig deze niet over het fietspad hangen.  
 

 Woningen met grind op de oprit 
Vraag naar sensibilisering om inwoners erop attent te maken dat ze verantwoordelijk zijn 
voor het opkuisen van de steentjes zodat deze niet op de weg en/of fietspad terechtkomen. 
 

 Openbare toiletten kerkhof 
De openbare toiletten aan het kerkhof zijn enkel open als de grafdelver aanwezig is, met 
name van maandag tot en met donderdag telkens van 8u tot 16u15.  
 

 Geluidshinder E34 
Vooral het verkeer op de E34, maar ook meer lokaal landbouw- en transportverkeer, 
veroorzaakt de nodige geluidshinder in de gemeente.  Voor wat de E 34 betreft wordt 
gevraagd om steeds te voorzien in voldoende groenaanplant en om de snelheid (en dus de 
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geluidshinder) te beperken. 
 

 Oudenburgse Sluis richting Cornilstraat 
Sinds de heraanleg van de weg wordt hier sneller gereden. 
Om de snelheid te minderen wordt er gevraagd om over de afstand vanaf het café tot de 
Cornilstraat een woonerf aan te leggen. 
 

 Vlaams Kampioenschap Tegelwippen (onthardingswedstrijd) 
De schepen meldt dat Wachtebeke met 20.241 gewipte tegels op de 2de plaats van de kleine 
gemeenten staat. In Lochristi daarentegen werden 6.639 gewipte tegels genoteerd. 
Het VK-tegelwippen eindigt op 31 oktober 2023. 
 

 
 

Adviezen 
 
 
Vragen aan het gemeentebestuur 
 

 Paddenoverzet: 
Milieuadviesraad vraagt naar de mogelijkheid voor het plaatsen van een tractorsluis op het 
traject Langelede. Dit zou niet alleen de werking ten goede komen maar ook voldoen aan 
de wensen van de bewoners aldaar, namelijk dat er trager moet gereden worden. 
 

 Geluidshinder E34 
De milieuadviesraad vraagt dat AWV maatregelen zou nemen om de geluidshinder 
veroorzaakt door verkeer op de E34 te beperken (groenaanplant langs parallelwegen, 
verminderen snelheid, …). 
 

 Oudenburgse sluis richting Cornilstraat 
Sinds de aanleg van de nieuwe weg wordt hier sneller gereden. 
Om de snelheid te minderen wordt er aan het college gevraagd om over de afstand vanaf het 
café tot de Cornilstraat een woonerf aan te leggen. 
 

Volgende vergadering 
 
De volgende vergadering zal doorgaan op 16 januari 2024 om 19u30. 
 


